
Z Á P I S
z 27. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 7.2.2022

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Přítomni: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal Boudný, starosta
Bc. L ibor El iáš, č len ZM
Veronika Hrušecká, č lenka ZM
Ing. Hynek Charvat,  č len ZM
Ing. Ivan Charvát, č len ZM
Ing. arch. Dušan Jakoubek, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Petr Jeřábek, č len ZM
Mgr. Petr Kost ík, č len ZM
Mgr. Renáta Macharová, č lenka ZM
Mgr. Vladimír  Soukop, č len ZM
Dagmar Živníčková, č lenka ZM

Omluveni: Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM

Nepří tomni: <dle prezenční l i st iny>

Hosté: Bc. Veronika Slámová
Mgr. Bohuslav Fiala , tajemník MěÚ
Ing. Petr  Lokaj,  vedoucí odboru správy majetku, invest ic a rozvoje
Mgr. Mart ina Polášková, právnička města
Bc. Klára Vránová, vedoucí f inančního odboru

Předsedaj íc í: Bc. Michal Boudný, starosta

Ověřovate lé: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Ing. arch. Dušan Jakoubek, č len ZM

Návrhová komise: Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Petr Kost ík, č len ZM
Mgr. Vladimír  Soukop, č len ZM

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 27. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 27. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými  osobami  nesou pořizovatelé odpovědnost  za to,  aby  dalším zpracováním, popř.  šířením
nedošlo  k  zásahu  do  osobních  nebo  osobnostních  práv  třetích  osob.  Omluvil  z  celého  dnešního
zasedání pana Mgr. Přemysla Jeřábka. Dále konstatoval, že je přítomno 14 zastupitelů a zastupitelstvo
města je tedy usnášeníschopné. Starosta navrhl určit návrhovou komisi ve složení: paní Ing. Marie
Jedličková, pan Mgr. Petr Kostík a pan Mgr. Vladimír  Soukop (schváleno 14 hlasů pro).  Následně



požádal o ověření  zápisu z dnešního zasedání  paní  Vendulu Andrlovou a pana Ing. arch. Dušana
Jakoubka (schváleno 14 hlasů  pro).  Poté  navrhl  následující  úpravu  programu dnešního zasedání:
vyřadit bod "Změna č. 1 územního plánu Slavkov u Brna lokalita S1a, S1b, S1c" a přidat bod "Změna
stanov Euroregionu Pomoraví". O takto upraveném programu následně zastupitelé hlasovali.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 432/27/ZM/2022 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
průběžné plnění a trvání úkolů ze zasedání zastupitelstva města.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Petr Lokaj, Ing. Marie Jedličková.

Ing. Ivan Charvát vznesl  dotaz ke třem trvajícím úkolům, a ke stavu jejich plnění  od posledního
zasedání zastupitelstva. Jedná se o úkoly:

317/22 Zajistit  souběžně architektonickou soutěž na rozšíření ZŠ Tyršova (ve dvou variantách - v
areálu současné školy a také na pozemku UZSVM) pro zvýšení kapacity a především vybavenosti této
školy.  Financování  této  studie  bude  řešeno  samostatným  rozpočtovým  opatřením  zastupitelstva
města,
347/23 Připravit podklady záměru využití SC Bonaparte a zahájit jeho veřejné projednání
377/24 Zpracovat aktualizaci znaleckého posudku ceny obvyklé na pozemek parc. č. 220/1 s budovou
čp. 262 v k. ú. Slavkov u Brna a stavebně technické posouzení s vyčíslením finanční náročnosti na
rekonstrukci objektu a studii využitelnosti objektu (Kino Jas)

Ing. Petr Lokaj - u kina máme objednaný znalecký posudek s termínem do konce března. U pozemku
ÚZSVM byla podepsána kupní smlouva, a byla vyplacena první splátka kupní ceny.

Bc. Michal Boudný - probíhá architektonická soutěž na rozšířezní ZŠ Tyršova?

Ing. Petr Lokaj - zatím ne.

Ing. Marie Jedličková - nejdříve bude potřeba aby se sešla pracovní skupina ke školství společně s
panem ředitelem ZŠ Tyršova,  a řekli  si,  co  tam vlastně má být,  protože jsou dva  možné směry
rozvoje.

Ing. Ivan Charvát - kdy bude známo konečné rozhodnutí?

Ing. Marie Jedličková - 1. července se můžeme registrovat do programu. Je jen na nás jestli chceme
připravit oba směry rozvoje. Osobně bych šla do obou studií, tj. velká přístavba, a dobyvabení ZŠ
Tyršova.

Ing. Ivan Charvát - děkuji, a k tomu SC Bonaparte?

Ing. Marie Jedličková - dokud nebude dokončena změna č. 1 územního plánu, tak nemůžeme připravit
studii, protože bychom nemohli vypracovat smysluplné zadání.



Ing. Ivan Charvát - to znamená, že do konce tohoto volebního období nebude vypsána architektonická
soutěž?

Ing. Marie Jedličková - myslím si, že ne.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.1. 433/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

2 2

81 6171 5169 14006 MěÚ - Ostatní služby -326 600

81 6171 6111 14006
MěÚ  -  Programové
vybavení

326 600

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný, Ing. Petr Lokaj, Mgr. Vladimír Soukop,
Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Ing. Marie Jedličková - z finančního výkazu, který se zabývá plněním rozpočtu za rok 2021 vyplývají
velmi příznivé výsledky. Příjmy byly vyšší o 25 mil. Kč a výdaje nižší o 36 mil. Kč. Pokud odečteme
splátky úvěrů, tak nám zbývá na tento rok 56 mil. Kč. To jsou peníze se kterými můžeme pracovat.
Učetní závěrka bude předložena zastupitelstvu v dubnu. Dále okomentovala předložená rozpočtová
opatření č. 1 - 9.

Bc. Michal Boudný okomentoval rozpočtové opatření k SC Bonaparte, a dále vysvětlil návrh na nákup
vozidla pro Technické služby.

Ing. Ivan Charvát - u rozpočtového opatření č. 3 - neinvestiční účelové příspěvky na energie - to
znamená, že tyto příspěvky budou vyúčtovány jako závazný ukazatel, a co se nevyčerpá, tak se vrátí
do rozpočtu. K rozpočtovém opatření č. 4 "Navýšení příspěvku na provoz ZŠ Komenského" si myslím,
že není  optimální  toto  porovnávat  se  ZŠ Tyršova.  K  rozpočtovému opatření  č.  5  mám doplňující
dotazy: Není patrné na co budou určeny ty 2,5 mil. na budovu Husova č. p. 63. Pokud jsou určeny na
zpracování projektové dokumentace, tak kdo to bude schvalovat? Rada nebo zastupitelstvo?

Bc. Michal Boudný - ten dům č. p. 63 nemůžeme dispozičně měnit. Tu studii nám dělá pan architekt
Štěpán.  Závisí  to  také  na  odboru  památkové  péče  JMK.  Můžeme  studii  předložit  na  březnovém
zasedání zasupitelstva.



Ing. Ivan Charvát požádal o poslání studie k budově č. p. 63. A dále se zeptal z čeho se počítá částka
na projektovou dokumentaci.

Ing. Petr Lokaj - 5% z celkové odhadované částky.

Ing. Ivan Charvát - u SC Bonaparte u mě vzniká otázka zda je rozumné do těchto prostor investovat.
Není záruka, že by se tyto prostory neměnily. Spíše bychom měli investovat do něčeho, co se už
nemění. Upřednostil bych investice do stavebních záležitostí (okna, římsy).

Bc. Michal Boudný - myslím, že ten interiér si to určitě zaslouží.

Ing. Ivan Charvát - dotaz k investiční akci na ul. Jiráskova - odkud kam?

Ing. Petr Lokaj - až po ul. Sadovou.

Ing. Ivan Charvát - dotaz k opravám bazénů v zámeckém parku. Záleží to tedy na řídícím výboru
INTERREGU?

Ing. Marie Jedličková - pokud nebude dotace, tak bychom se měli sejít, a rozhodnout, který bazén
bude mít prioritu.

Ing. Ivan Charvát - poslední dotaz k výkupu pozemků. Je tam zpracovaný posudek?

Ing. Petr Lokaj - ano, máme zpracovaný posudek. S vlastníky jednáme.

Mgr. Vladimír Soukop - existuje provázanost mezi foyer SC Bonaparte a velkým a malým sálem?

Bc. Michal Boudný - neexistuje.

Mgr. Vladimír Soukop - pokud se budou sály dělat třeba za rok, tak někdo může přijít s lepším řešením
celého interiéru. Teď to vypadá jako vsunutá místnost. Spravit si to určitě zaslouží, otázka je jestli teď
hned.

Bc. Michal Boudný - teď momentálně tam tato provázanost není.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - mělo by se to zvážit aby se to nemuselo za pět let předělávat.

Odchod: Mgr. Petr Kostík - 17:21 hodin.
Příchod: Mgr. Petr Kostík - 17:24 hodin.

Pan Mgr. Vladimír Soukop navrhl hlasovat o každém rozpočtovém opatření zvlášť. S tímto návrhem
zastupitelé souhlasili.

Bylo hlasováno o předloženém rozpočtovém opatření č. 2.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.2. 434/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje



Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

3 3

32 3315 5331 16011 FO - NÚP - ZS-A - energie 1 208 000

33 3113 5331 14068
FO - NÚP - ZŠ Komenského -
energie

1 410 000

33 3113 5331 14058
FO  -  NÚP  -  ZŠ  Tyršova  -
energie

300 000

31 3639 5331 363921 FO - NÚP - TSMS - energie 200 000

35 8115
FO  -  Změna  stavu  kr.
prostředků na bank. účtech

3 118 000

Bylo hlasováno o předloženém rozpočtovém opatření č. 3.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.3. 435/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

4 4

33 3113 5331 1406 FO - ZŠ Komenského 313 000

35 8115
FO - Změna stavu kr. prostředků
na bank. účtech

313 000

Bylo hlasováno o předloženém rozpočtovém opatření č. 4.

Proti: Ing. Ivan Charvát, Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Zdrželi se: paní Veronika Hrušecká, Mgr. Vladimír Soukop, paní Dagmar Živníčková.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 9 Proti: 2 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.4. 436/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

5 5

41 3612 6121 568 IR - Husova 63 2 500 000

41 3613 6121 515
IR  -  SC  Bonaparte-  technické
zhodnocení - úprava foyer

1 000 000

44 3613 5171 392
SB  -  Opravy  a  udržování  -
nebytové prostory

1 000 000

35 8115 FO - Čerpání fondu VHČ 4 500 000



Bylo hlasováno o předloženém rozpočtovém opatření č. 5.

Proti: Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Zdrželi se: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop, paní Veronika Hrušecká, paní Dagmar Živníčková.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 9 Proti: 1 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.5. 437/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

6 6

31 3639 6351 363911
FO  -  IÚP  -  TSMS  -  nákup
vozidla

1 000 000

35 8115
FO  -  Změna  stavu  kr.
prostředků na bank. účtech

1 000 000

Bylo hlasováno o předloženém rozpočtovém opatření č. 6.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.6. 438/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

7 7

41 2219 6121 545 IR - DSP - Jiráskova 300 000

41 3315 6121 549 IR - Zámecký park - bazény 1 500 000

41 3639 6130 55 IR - Výkupy pozemků 1 200 000

35 8115
FO - Změna stavu kr. prostředků
na bank. účtech

3 000 000

Bylo hlasováno o předloženém rozpočtovém opatření č. 7.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.7. 439/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

Č.  náv. Č.
ORJ § Pol. ORG ÚZ Text

Příjmy Výdaje



RO RO (Kč) (Kč)

8 8
36 6399 5362

FO - Platby daní a poplatků
DPH

234 000

41 3639 6130 55 IR - Výkupy pozemků -234 000

Bylo hlasováno o předloženém rozpočtovém opatření č. 8.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.8. 440/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

9 9

10 5512 2324 541
KT  -  Přeplatek  elektrické
energie

50 400

10 5512 5154 541
KT  -  JSDH  -  Elektrická
energie

50 400

Bylo hlasováno o předloženém rozpočtovém opatření č. 9.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.9. 441/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti ve výši 2.500.000 Kč na rekonstrukci
budovy Husova 63.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Mgr. Petr Jeřábek, Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.10. 442/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti ve výši 1.000.000 Kč na úpravu foyer SC
Bonaparte.

Bylo hlasováno o předloženém návrh usnesení.



Zdrželi  se:  Ing.  Ivan Charvát,  Ing.  arch.  Dušan Jakoubek,  paní  Veronika Hrušecká,  Mgr. Vladimír
Soukop, paní Dagmar Živníčková, Mgr. Petr Jeřábek.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 8 Proti: 0 Zdrželo se: 6 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.11. 443/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání  Fondu  vedlejší  hospodářské  činnosti  ve  výši  1.000.000  Kč  na  opravu
Židovské školy.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdržel se: Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3.12. 444/27/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 1 - 9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtové opatření č. 1 v předloženém znění.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 445/27/ZM/2022 Změna čísla položky schváleného rozpočtu města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
změnu čísla položky schváleného rozpočtu města pro rok 2022 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 446/27/ZM/2022 Adaptační strategie na změny klimatu pro Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
předložené  znění  zpracované  "Adaptační  strategie  pro  město  Slavkov  u  Brna",
vypracované na základě smlouvy o dílo ze dne 25.01.2021 společností Envipartner



s.r.o., Vídeňská 55, 639 00 Brno, IČO: 28358589.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V  rozpravě  vystoupili:  Ing.  Ivan  Charvát,  zástupce  společnosti  Envipartner  s.r.o.,  Ing.  Marie
Jedličková,  Mgr.  Vladimír  Soukop,  Mgr.  Petr  Kostík,  Ing.  Hynek  Charvat,  Mgr.  Petr  Jeřábek,  Bc.
Veronika Slámová.

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Dalibor Kašpar
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 447/27/ZM/2022 Žádost o prodej pozemku z majetku města - pan Michálek
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města neschvaluje
záměr prodeje části pozemku parc. č.  1133 v k.ú. Slavkov u Brna o výměře max

200 m2 dle předložené žádosti.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 448/27/ZM/2022 Žádosti o prodej pozemku z majetku města - lokalita Luční
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města neschvaluje
záměr  prodeje  částí  pozemku  parc.  č.  2690/193  v  k.ú.  Slavkov  u  Brna  dle
předložených žádostí paní Mgr. Květoslavy Plimlové, paní Mgr. Květoslavy Novákové,
paní  Mgr.  Jany  Novákové,  pana Karla  Plimla,  pana Jiřího Chloupka a  paní  Marie
Hálové.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Hynek Charvat, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi  se: Ing. Ivan Charvát,  Ing.  arch.  Dušan Jakoubek,  paní  Veronika Hrušecká,  Mgr. Vladimír
Soukop.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 0 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 449/27/ZM/2022 Změna stanov Euroregionu Pomoraví
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města souhlasí
se změnou stanov Euroregionu Pomoraví dle předloženého znění.

II. Zastupitelstvo města deleguje
zástupce  města  na  valné  hromadě  Euroregionu  Pomoraví,  pana  Bc.  Michala
Boudného,  starostu  města  Slavkova  u  Brna.  Pro  případ  nemoci  nebo  pracovního
zaneprázdnění  se  jmenuje  náhradníkem  pan  Mgr.  Petr  Kostík,  člen  rady  města
Slavkova u Brna. Delegovaný zástupce je zmocněn k hlasování a ke všem právním
jednáním člena sdružení dle programu valné hromady, stanov a platných právních
předpisů v souladu s předchozím rozhodnutím zastupitelstva.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Petr Kostík, Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný.

Odchod: Bc. Libor Eliáš - 18:07 hodin.
Příchod: Bc. Libor Eliáš - 18:09 hodin.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Martina Polášková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. Interpelace členů ZM

Ing.  arch.  Dušan  Jakoubek  upozornil  na  vyvrácený  antoníček  pod  zámkem  u  severní  brány  u
parkoviště.

Ing. Ivan Charvát se dotázal jak to vypadá se svazkovou školou, a případnou architektonickou soutěží,
včetně časového harmonogramu. Dále požádal o poslání zadání architektonické soutěže na svazkovou
školu.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

10. Odpovědi na interpelace

Ing. Marie Jedličková - co se týče svazkové školy, tak zasedala porota, která řeší architektonickou
soutěž, a dnešním dnem měla být soutěž vyhlášena s tím, že projekty se budou odevzdávat do 31. 05.
2022, a do června by mělo být rozhodnutí. Od 01. 07. 2022 se můžeme registrovat do programu.
Zadávací dokumentaci Vám zašleme.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

11. Diskuse

Ing. Ivan Charvát upozornil  na instalované zábrany na cestě na ul.  Jiráskova. Kdo a proč tam ty
překážky dal? Pokud to tam dal někdo jiný než město, tak jestli je to tam legálně, a co se s tím dá
dělat, a jak dlouho to tam bude.



Bc. Michal Boudný - dal to tam majitel pozemku aby zamezil průjezdu osobních vozidel, protože řidiči
nerespektovali dopravní značku. Majiteli pozemku můžu dát podnět aby to odstranil.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - je zde nebezpečí, že se to může stát zvykem v jiných lokalitách.

Bc. Michal Boudný - jak je to vedeno v pasportu?

Ing. Petr Lokaj - jako účelová komunikace.

Bc. Michal Boudný - s vlastníkem promluvím.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

12. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast, a ukončil 27. zasedání zastupitelstva města v 18:19
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:



Vendula Andrlová
členka ZM

Ing. arch. Dušan
Jakoubek
člen ZM


